
Møte Hana FAU

Sted: Hana skole

Dato: 02.02.23

Tilstede:
1a: Kenneth Skog
1b:
2a:
2b:   Roar Nygård
3a:
3b: Tore Tysdal
4a:
4b: Trine Grøtteland
5a: Jorunn Torsvoll
5b: Elisabeth Andersen
6a: Christel Dahl
6b: Sylwia Kiedrowska
7a:
7b: Mette Wathne
SFO:

Rolf Arne Fiksdal

Referent: Trine Grøtteland

Neste møte: kommer med dato

24/2022-23 Orientering fra skoleledelsen ved Rolf Arne

Foreldreundersøkelsen
● Generelt gode resultater

Elevundersøkelsen
● Resultater ligger tilgjengelig på udir sine nettsider
● Bruker resultatene til å finne satsingsområder
● Resultatene på mobbing skiller seg negativt ut ift landsgjennomsnittet.

Overrasket over resultatene da de ikke stemmer med de ukentlige
trivselsundersøkelsene. Særlig 5. trinn ligger høyt. Tiltak er satt inn og
intervjuer med elevene i 5b gjennomført. Foreldremøte er planlagt.
Viktig at skolen har åpenhet rundt dette og god kommunikasjon til
foreldre på hele trinnet.

● 6. trinn skiller seg positivt ut på endel områder - disse scoret dårlig på
fjorårets undersøkelse som kan tyde på at tiltak har hjulpet.



● Område “Støtte hjemmefra” synker markant på 7. trinn. Viktig at støtte
og engasjement fortsetter selv om barna blir eldre og mer selvstendige.

Fellesmøte på tvers av skolene i bydelen med fokus på hvordan Hana skal være
en god bydel å vokse opp i.

25/2022-23 Orientering fra Fau-leder – oppmøte.

26/2022-23 Loppemarked 19/02

● Ranselpost sendt ut.
● Gratisbord med småting.
● To kiosker.
● Klassekontakter må organisere noen som kan være på vakt for trinnet

sitt bord. FAU må følge opp at dette gjennomføres. På mellomtrinnet kan
barna være med å selge selv.

● Ønsker at elevrådet engasjerer seg.

27/2022-23 Orientering fra arbeidsgruppene

● Trafikkgruppen skal ha møte med fylkeskommunen om forslag til
utbedringer av skoleveien.

● Sjekket med Fogdahuset ang trafikkvakt - det var ikke aktuelt.
● Trivselsgruppen: sponsorløp eller lignende med fokus på en god sak til

våren

SU møte:
Gjennomgang av budsjett og foreldreundersøkelse.

SMU møte:
Amputert pga sykefravær. Tok opp sakene fra trafikkgruppen. Gjennomgang av
foreldreundersøkelsen. Mangler oppmerking på uteplassen.

28/2022-23 Eventuelt

Innspill til bydelsmøte:
● må tilby trygge steder å henge - med voksne tilgjengelig, for eksempel

klubbhuset, skolen, gamle Hana skole, gamle Vatne skole
● åpen hall
● mer belysning rundt gamle Hana skole
● engasjement rundt natteravnene

Neste FAU møte:
● sjekke med rektor hva FAU skal bidra med på sommerfesten.
● sjekke om rektor kan be kommunen bidra til oppmerking.
● hvem har ansvar for søppelbøttene på skolens området - disse blir litt for

fulle


